
Fra: Håvard Labugt Angell (haan@nve.no)
Sendt: 05.01.2021 12:40:27
Til: Aune Erlend
Kopi: 

Emne: VS: Bekymringsmelding etter elvegrus uttak
Vedlegg: 
Hei Erlend,
 
Videresender eposten jeg fikk fra Johan.
Videre oppfølging av saken går gjennom kommunen, om det er spørsmål NVE kan bistå med er det bare å ta
kontakt.
Det må også avklares hvor mye elvemasse som er tatt ut da dette kan ha uheldige konsekvenser som mulig må
rettes opp i.
I tillegg bør statsforvalteren bes om uttalelse i forhold til anadrom fisk og elvemusling.
Som nevnt i tidligere uttalelse fra NVE er det høyst kritikkverdig at en profesjonell aktør tar seg til rette uten å
forholde seg til gjeldene regelverk.
 
Jeg informerer Johan Karlsaune om at videre oppfølging går gjennom kommunen.
 
Med vennlig hilsen
Håvard Angell
Senioringeniør

Norges vassdrags- og energidirektorat (NVE)
Skred- og vassdragsavd. (SV), Region Midt-Norge (RM)
Abels gate 9, 7030 Trondheim
Telefon: 22 95 95 95 eller: mobil: 928 31 325
E-post: nve@nve.no eller direkte: haan@nve.no 
Web: www.nve.no
NVE behandler dine personopplysninger i samsvar med personvernregelverket. Se hvordan her 
 
 
 

Fra: Johan Petter Karlsaune <karlsaun@start.no> 
Sendt: mandag 4. januar 2021 23:21
Til: Håvard Labugt Angell <haan@nve.no>
Kopi: sftlpost@fylkesmannen.no <sftlpost@fylkesmannen.no>
Emne: VS: Bekymringsmelding etter elvegrus uttak
 
 
 
Sendt fra E‐post for Windows 10
 

Fra: Brage Gilde
Sendt: mandag 4. januar 2021 kl. 21.23
Til: Johan Petter Karlsaunet
Emne: Bekymringsmelding etter elvegrus uttak
 

Bekymringsmelding etter stort uttak av elva-

grus til garasje/ verkstedbygg, landbrukseiendom 30/9.

 

Det siste året har Egil Stjern AS tatt ut enorme mengder elva-grus fra elva på sørsida av By-holmen.

Vi er bønder med landbrukseiendommer her og grenser rett imot uttaket.

Det vanlige løpet for Stordalselva ved lav vannføring er på nordsida av By-holmen. Men når Egil Stjern AS



har tatt ut 1-2000m3 elva-grus, hovedsakelig til opparbeiding av redskaps/verksteds-tomt, så er
elveløpet forandret.

I og med at bygget horisontalt ligger fem meter fra elva, på nordsida, så vil vårflommen mest trolig starte
undergraving av tomta. Dette vil føre til at Egil Stjern AS må starte med flomsikring og elveforbygging,
som igjen struper inn hovedløpet for Stordalselva.

Ved det store grus-uttaket og en massiv flomsikring, frykter vi for at elva endrer totalt løp og graver med
seg store mengder matjord.

 

Egil Stjern AS har også tidligere bedrevet flomsikring og elveforbygging, som har påført oss matjord-tap og
ekstra utgifter.

 

Vi krever garantier,  for at ekstrakostnader vi nå får med flom-rydding, flomsikring og elveforbygging vil bli
kompensert.

 

Med hilsen

Johan Petter Karlsaune 31/2

Brage Gilde 31/3

 

 
 


